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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ann Linde (S)

2016/17:995 Utländska studenter vid svenska folkhögskolor

Svenska institutet har tidigare utdelat stipendier för utländska studenter för att 
studera vid svenska folkhögskolor genom så kallad friplatstermin. 

I år har Svenska institutet drabbats av nedskärningar i den årliga 
budgettilldelningen, vilket i kombination med lagkrav på nära nog en 
fördubbling av stipendienivån under de senaste åren har lett till att det inte är 
möjligt att erbjuda några terminsstipendier på svenska folkhögskolor under 
2017.

Klarälvdalens folkhögskola i Stöllet är en av flera utbildningsplatser som 
tidigare kunnat välkomna studenter från företrädelsevis östra Europa genom 
Svenska institutets stipendier. Dessa elever har ofta varit mycket 
studiemotiverade och berikat övriga kurskamrater med nya perspektiv och 
infallsvinklar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ann Linde:

 

Avser statsrådet och regeringen att verka för att Svenska institutet ska återuppta 
möjligheten att erbjuda stipendier genom friplatstermin för utlandsstudenter vid 
svenska folkhögskolor? 

………………………………………

Pål Jonson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-06
Besvaras senast
2017-03-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


